
 
 

 

 

Site Plan Control Proposal Summary 
Manager Approval, Public Consultation 

 

File Number: D07-12-18-0180 Date:  December 14, 2018 
 Comments due date: January 11, 2019 

Applicant: McIntosh Perry Consulting 
Engineers Ltd. attn: Evan Garfinkel 

Planner: Sarah McCormick 

Email: e.garfinkel@mcintoshperry.com Ward: 21 - Rideau-Goulbourn 
Phone: (613) 836-2184 Councillor: Scott Moffatt 

 Owner: Zena Investment Corporation 

 
Site Location: 
2113 and 2125 Carp Road 
 
Applicant’s Proposal 
The City of Ottawa has received a Site Plan application to accommodate the development 
of a 1,552 m2 automobile body shop with accessory outdoor automobile storage. 
 
Proposal Details 
The subject properties are located at the north-west corner of the intersection of Carp 
Road and Westbrook Road. The property has a combined lot area of approximately 
42,000 m2 with approximately 147 metres of frontage on Carp Road and 160 metres of 
frontage on Westbrook Road. The portion of the subject properties located at the 
intersection of Carp Road and Westbrook Road is currently utilized as an outdoor storage 
yard in relation to the storage of vehicle inventory. The remainder of the properties is 
predominantly treed with a driveway from Carp Road providing access to an existing two-
storey house, which is proposed to be removed, and a telecommunications tower. 
 
The current site plan application proposes to construct a 1,552 m2 automobile body shop 
and accessory outdoor automobile storage yard. The building will also facilitate pre-
delivery inspections of new vehicles, and include accessory office space. Thirty-seven 
outdoor parking spaces are proposed at the front of the proposed body shop, with 
controlled access to an enclosed parking area to the rear of the establishment, 
accommodating approximately 200 additional vehicles.  The remainder of the property is 
proposed as an automobile storage lot which can accommodate approximately 1,000 
vehicles. 
 
Related Planning Applications 
N/A 
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Roadway Modifications  
N/A 
 
Timelines and Approval Authority 
The “On Time Decision Date”, the target date upon which a decision on the application 
is to be rendered by the Planning, Infrastructure and Economic Development 
Department, via delegated authority, is February 16, 2019. 
 
How to Provide Comments: 
For additional information or to provide your comments go through Ottawa.ca/devapps 
or contact*: 
 
Sarah McCormick 
Planner II 
Development Review, Rural Services 
110 Laurier Avenue West, 4th floor 
Ottawa, ON  K1P 1J1 
613-580-2424, ext. 24487 
Sarah.McCormick@ottawa.ca 
  
*Please provide comments by January 11, 2019. 



 
 

 

 

Résumé de la proposition du plan d’implantation 
Approbation du Directeur, Examen de la demande, avec consultation 

publique 

No de dossier : D07-12-18-0155 Date: 14 décembre, 2018  
  
Requérant : McIntosh Perry Consulting 
Engineers Ltd. attn : Evan Garfinkel 

Urbaniste : Sarah McCormick 

Courriel : e.garfinkel@mcintoshperry.com Quartier: 21 - Rideau-Goulbourn 
Téléphone : (613) 836-2184 Select one : Scott Moffatt 

 Propriétaire: Zena Investment 
Corporation 

 
Emplacement   
2113 et 2125, chemin Carp 
 
Proposition du requérant 
La Ville d’Ottawa a reçu une demande de réglementation du plan d’implantation en vue 
de permettre la construction d’un atelier de carrosserie de 1 552 m2 et l’aménagement 
d’une cour d’entreposage d’automobiles. 
 
Détails de la proposition 
Les propriétés visées se trouvent à l’angle nord-ouest de l’intersection des chemins Carp 
et Westbrook. L’emplacement couvre au total une superficie d’environ 42 000 m2 et 
présente une façade d’environ 147 mètres sur le chemin Carp et de 160 mètres sur le 
chemin Westbrook. La partie des propriétés visées située à l’angle des chemins Carp et 
Westbrook est actuellement occupée par une cour d’entreposage extérieur d’un stock de 
véhicules. Le reste de l’emplacement est essentiellement arboré et occupé par une 
entrée menant du chemin Carp à une habitation de deux étages, qui serait démolie, et à 
une tour de télécommunications. 
 
La demande de réglementation du plan d’implantation vise à permettre la construction 
d’un atelier de carrosserie couvrant 1 552 m2 et l’aménagement d’une cour d’entreposage 
d’automobiles. Le bâtiment, qui abritera un espace de bureau accessoire, permettra 
notamment l’inspection des nouveaux véhicules avant leur livraison. Trente-sept places 
de stationnement seraient aménagées à l’avant de l’atelier de carrosserie proposé, et un 
accès contrôlé mènerait à une aire de stationnement fermée à l’arrière de l’établissement, 
qui pourrait accueillir environ 200 véhicules supplémentaires. Le reste de la propriété 
serait occupé par une cour d’entreposage pouvant contenir environ 1 000 véhicules. 
 
 
Demandes connexes de planification 

mailto:e.garfinkel@mcintosh
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S.O. 
 
Modifications aux chausses 
S.O. 
 
Calendrier et pouvoir d’approbation 
La « date de décision en temps voulu », c’est-à-dire la date limite à laquelle le Services 
de la planification, de l’infrastructure et du développement économique rendra, par 
pouvoir délégué, une décision relativement à la demande, est fixée au 16 février 2019 
 
Soumission de commentaires 
Pour obtenir des renseignements supplémentaires ou faire part de vos commentaires, 
veuillez consulter Ottawa.ca/devapps ou communiquer avec* : 
 
Sarah McCormick 
Urbaniste II 
Examen des demandes d’aménagement, Services ruraux 
110, avenue Laurier Ouest, 4e étage 
Ottawa (Ontario) K1P 1J1 
613-580-2424, poste 24487 
Sarah.McCormick@ottawa.ca 
 
 
*Se il vous plaît fournissez vos commentaires, d’ici le 11 janvier 2019. 
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